



**Ms. Pam Hrick** is the Executive Director & General Counsel of the Women’s Legal Education and Action Fund (LEAF). LEAF advances gender equality through litigation, law reform, and public education. Previously, Pam was a lawyer at Stockwoods LLP, where her practice included advising survivors of sexual violence and representing interveners in cases affecting survivors’ rights. She is also a bencher of the Law Society of Ontario and a member of the Board of Management of The 519.

**M<sup>me</sup> Pam Hrick** est la directrice exécutive et la conseillère générale du Fonds d’action et d’éducation juridique pour les femmes (FAEJ). Le FAEJ fait progresser l’égalité des genres par le biais de procès, de la réforme du droit et de la sensibilisation du public. Auparavant, Pam était avocate chez Stockwoods LLP, où sa pratique consistait notamment à conseiller des survivantes de violence sexuelle et à représenter des intervenants dans des affaires touchant aux droits des survivantes. Elle est également conseillère du Barreau de l’Ontario et membre du conseil de direction de l’organisme The 519.